

Protokoll Styrelsemöte

Styrelsemöte för Uppsala Peace and Development Students' Association den 30 mars 2020, klockan 13.00. Plats UPaD-rummet, Uppsala. Förväntad sluttid: 14.20.

Organisationsnummer: 802466-3372

Närvarande: Nelly Bülow, Elsa Henningsson, Lisa Stulic, Noah Ånell, Sonja Ranta, Tilda Janbrink, Ester Tottie

§1 Mötets öppnande

13:07

§2 Val av mötesordförande

Nelly Bülow

§2 Val av sekreterare

Hannah Ramel

§3 Val av justerare

Sonja Ranta

§4 Godkännande av dagordning

1 min

Ja

§5 Föregående protokoll

5 min

- Kan vi lägga föregående protokoll till handlingarna ?

§6 Rapporter

15 min

Ordförande

- Möte ang. Storklubben
 - Blir inte av

- Möte med Uppsala studentkårs ordförande och Pax
- Signerat skrivelse, namninsamling osv
- Möte med Hannah ang. protokoll

Vice Ordförande

- Ställt in möten

Evenemangsansvarig

- Mailat nationer angående insparksgasquen
- Möte med smålands nation angående fredsgasque
- Möte med insparksgeneralerna tillsammans med vice-evenemang
- Mötet tillsammans med utbildningsansvarig, vice-utbildningsansvarig och Linnea (ansvarig) angående krisberedningsveckan, vilket blev inställt
- Storklubben inställd
- Bestämt att ställa in fredsgasquen

Vice Evenemangsansvarig

- Har deltagit i sångbokspuben med sångboksutskottet
- Har haft möte med Smålands nation angående fredsgasquen
- Tillsammans med evenemangsansvarig tvingats ställa in fredsgasquen
- Planerat och ställt in utskottsmöte
- Haft möte med höstens insparksgeneraler

Utbildningsansvarig

- Har haft möte med karriärs dagarna, bestämt att skjuta upp till hösten
- Möte angående examensceremoni
- Mailkontakt

Vice Utbildningsansvarig

- Samsek-möte
- Möte angående examensceremoni
- Skjutit upp alla andra möten pga coronaviruset

Kassör

- Kollat på vad Elsa skickade angående Fredsgasquen på Smålands nation

Kommunikationsansvarig

- Facebook
 - Delat evenemanget för storklubben
 - Skapat evenemang för eventutskottets möte
 - Delat information om praktik på institutionen
 - Gjort inlägg om padderansökan
 - Delat information om en uppsatstävling
 - Svarat på messenger
- Instagram
 - Gjort inlägg om padderansökan
 - Gjort story om påminnelse för padderansökan
- Övrigt
 - Svarat på mejl
 - Uppdaterat hemsidan

Sekreterare

- Haft möte med ordförande angående nya protokollet
- Kollat mail

§7 Diskussion

- Intendenturen - *Ordförande* *5 min*
 - Vi kommer inte få behålla gamla torget 3, nu letas lösningar.
 - Finns ännu inget datum för när detta kommer implementeras, men inte inom snar framtid.

- Ordförande mailar de lösningar som ansökts till övriga styrelsemedlemmar att se över och evt göra tillägg i.

- Budget åt KGB - *Vice ordförande* *10 min*
 - Kostnader undersöks och ärendet bordläggs till nästa styrelsemöte.
 - Då kommer Kassör ha ett budgetförslag.

- Corona - *Ordförande* *10 min*
 - Mycket möten och evenemang ställs in, föreslår målsättning att flytta fram event snarare än ställa in.
 - Evenemangsansvarig meddelar att pax har väldigt lite intresse för fredsguasqen i det här skedet.
 - Kompensation för fredsguasqen mellan insparksguasqen och vinter guasqen föreslås.
 - Motiveras att lösa möten online i största möjliga mån, så vi inte hamnar efter för mycket.
 - Undvik bindande avtal utan uppsägningsmöjlighet.
 - Diskuteras att kanske styra upp mindre evenemang. Så länge vi håller oss till regleringarna får medlemmarna välja om de vill gå.

- Extrainsatt årsmöte - *Ordförande* *20 min*
 - Mitten av maj, vi vill hitta ny vice utbildningsansvarig och ordförande samt vänta ut corona
 - Avvaktar med att ansöka om positionerna bland medlemmarna, styrelsen motiveras att rekrytera
 - Kassören förbereder ny budget
 - Satsar på att skicka ut kallelse tre veckor innan

- Vi ska rösta igenom beslutet om medaljer som togs under styrelsemötet 10/03
på det extrainsatta årsmötet

§8 Övriga ärenden

10 min

Kassör

- Hemsidan
 - Vill behålla den hemsida vi har

Vice Evenemangsansvarig

- Budget
 - Vi måste följa den budget som röstades igenom. Antingen den som finns sen årsmötet eller den som röstras igenom på det extrainsatta årsmötet.

Utbildningsansvarig

- Fika pengar
 - Det kommer tas upp den 06/04

Kommunikationsansvarig

- Hemsidan och stadgar
 - Tekniska svårigheter
 - Behöver dubbelkolla stadgarna innan de läggs upp

§9 Beslutspunkter

§10 Nästa möte

5 min

- 16:00 den 14/04
- Fikaansvarig: Sonja Ranta

§11 Mötets avslutande

Ordförande tackade alla närvarande och förklarade mötet avslutat 14:01

Ordförande	Vid tangenterna
Namnförtydligande	Namnförtydligande
Justerare	
Namnförtydligande	